
   

Schriftelijke vragen – Herinrichting 
Trui van Lier Speelkwartier 

19 februari 2025    
 

Vragen:    

Op 17 februari jl. berichtte de Oostkrant dat het Trui van Lier Speelkwartier, eerder 
bekend als de speeltuin in het Wilhelminapark, binnenkort wordt vernieuwd en wordt 
heringericht met als thema ‘Savanne’. Het Trui van Lier speelkwartier is een 
bijzondere speelplek met een verhaal. Er is al een sierpoort en een hartjes- 
wandelpad, die een waardevolle verwijzing zijn naar de geschiedenis van deze plek 
en horen bij de speeltuin. Omwonenden hebben hier destijds ook veel aan 
bijgedragen.  

Op de website van de gemeente staat nu dat de speeltuin een nieuwe inrichting 
krijgt, waarbij bijna de hele speeltuin wordt vernieuwd. Ook het groen om de 
speeltuin heen wordt hierbij aangepakt. De werkzaamheden starten op 4 maart a.s. 
en duren 3 maanden. Volgens de website is het besluit om de speeltuin herin te 
richten wederom samen met de buurt genomen en heeft de buurt ook mee kunnen 
praten over het ontwerp. De fractie van de VVD heeft echter signalen uit de buurt 
ontvangen waarin dit stellig wordt betwist. Recent is zelfs -een dag na plaatsing van 
het informatiebord over de herinrichting- het informatiebord beklad met ‘NEE 
DANKJE!’ (zie foto). Dit brengt de fractie van de VVD tot de volgende vragen: 

 

 

 



Door buurtbewoners wordt gesteld dat zij niet betrokken zijn bij de herinrichting van 
de speeltuin en dat de groep die (volgens de gemeente) wel gehoord is, dan 
waarschijnlijk maar een klein smaldeel van de buurt betreft.  

1. Hoe reageert de wethouder op deze stelling? Kan zij toelichten hoe het 
participatieproces omtrent het besluit tot herinrichting van de speeltuin en het 
gekozen ontwerp door de gemeente is vormgegeven en is uitgevoerd?   

 

De huidige speeltuin lijkt daarnaast op dit moment nog in goede staat te zijn. Op de 
website van de gemeente wordt ook niet toegelicht waarom de speeltuin aan 
(ingrijpende) vernieuwing toe is.  

2. Wat zijn, gelet op de ogenschijnlijke goede conditie van de speeltuin, de 
beweegredenen van de gemeente om de speeltuin te vernieuwen? Kan de 
gemeente hier op haar kanalen beter over communiceren?  

 

3. Wat zijn de kosten van deze herinrichting en uit welk budget wordt de 
herinrichting van de speeltuin betaald?  

 

4. Indien blijkt dat vele omwonenden zich niet gehoord voelen en ontevreden zijn 
over het voorliggende plan, is de wethouder dan bereid om de plannen 
voorlopig uit te stellen en eerst een goed en volledig participatieproces te 
doorlopen? Zo nee, waarom niet?  

 

In het bericht van de Oostkrant staat dat de initiatiefnemer van de herinrichting een 
nazaat van Trui van Lier is. Dit is echter op de website van de gemeente Utrecht niet 
terug te vinden. Ook de VVD-fractie hecht veel waarde aan samenspraak met 
nazaten van Trui van Lier. Betere communicatie hierover zou wellicht ook kunnen 
leiden tot meer draagvlak in de buurt.  

5. Kan de wethouder bevestigen dat de initiatiefnemer van de herinrichting een 
nazaat van Trui van Lier is? En zo ja, wat betekent dit voor de participatie en 
is de wethouder bereid hier beter over te communiceren naar de buurt?  

 

De fractie van de VVD verzoekt de wethouder deze vragen versneld te 
beantwoorden, namelijk uiterlijk op 2 maart a.s., voordat de werkzaamheden van 
start gaan.   
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